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TOPLANTI NO 2019/02                                                                               TARİH/SAAT 02.07.2019 /14:00 

GÜNDEM  
 

-Oda Yönetim Kurulu Başkanları’nın Açılış Konuşması  
-Oda Meclis Başkanları’ nın Açılış Konuşması. 
 
1-) BTO ev sahipliğinde gerçekleştirilen 1.İstişare Toplantısı gündem maddelerinin gözden 
geçirilmesi, 
2-) Yıl içerisinde PTO ve BTO tarafından yürütülen üye ve personel etkinliklerinin paylaşılması, 
3-) PTO ve BTO tarafından yürütülen projelerin paylaşılması, 
4-)Odaların il ve ilçelerine katkı sağladıkları veya çözüm önerisi ürettikleri konuların 
görüşülmesi ve yaşanan sorunların ele alınması,  
5-)Üyelerin ihracat potansiyellerini analiz etmede ve yeni piyasaların gelişmesinde kullanılan 
yöntemlerin paylaşılması, 
6-)Yerel, bölgesel ve ulusal düzeyde kilit karar alıcılar ve paydaşlarla gerçekleştirilen ilişkilerin 
ve çalışmaların aktarılması 
7-) Akredite Oda olan PTO ve BTO ‘nun Akreditasyon sürecini değerlendirmesi 
8-) Dilek ve temennilerin alınması ve kapanış. 

GÖRÜŞÜLEN KONULAR/KARAR 

 
Toplantı, Polatlı Ticaret Odası toplantı salonunda Oda Yönetim Kurulu Başkanları’nın ve Meclis Başkanları’nın 
açılış konuşmalarıyla başladı. 

1-) BTO ev sahipliğinde gerçekleştirilen 1.İstişare Toplantısı gündem maddelerinin gözden geçirilmesi, 
 
26.03.2019 tarihinde Beypazarı Ticaret Odasında gerçekleştirilen birinci istişare toplantısının karar takipleri hakkında 
Beypazarı Ticaret Odası Akreditasyon ve Kalite Sistem Sorumlusu Raziye  Uzunoğlu bilgilendirmelerde bulundu. 
 
2-) Yıl içerisinde PTO ve BTO tarafından yürütülen üye etkinliklerinin paylaşılması, 
İki Oda da üyelerine bilgilendirme toplantıları, eğitimler ve fuarlar düzenlediğini belirterek yıl içerisinde gerçekleştirmiş 
oldukları faaliyetlerin detaylarını aktardılar. Aynı zamanda PTO ve BTO üyelerine TKDK 2014-2020 IPARD Programı 
Altıncı Başvuru Çağrı İlanı ve Nar.Trade E-Pazaryeri Platformu(Sanal Mağaza) hakkında bilgilendirme toplantılarının 
düzenlediğini sonrasında bu toplantıların üyelerin ticari hayatlarına katmış oldukları faydaları değerlendirdiler. İki kardeş 
Oda da ;Ulusal /Uluslararası fuarlara üyelerle birlikte katılım sağladığını sektörel ziyaretler ,iş gezileri gerçekleştirilmeye 
devam edildiğini, üyelerin uluslararası ülkelerle ticaretini sağlamak amacıyla Komitelerle birlikte belirlenen hedef 
pazarlarda organize edilen yurtiçi–yurtdışı fuarlara ziyaret düzenlendiğini belirtmiştir. 
 
3-) PTO ve BTO tarafından yürütülen projelerin paylaşılması, 
PTO ve BTO tarafından yürütülen projeler paylaşılarak; PTO Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya istihdam seferberliği 
kapsamında  ‘’MEGİP(Mesleki Eğitim Geliştirme) ‘’ Projesini kurumda yürütüldüğünün bilgisini vererek proje hakkında 
bilgilendirmelerde bulundu. TOBB ve İŞKUR işbirliği ile bir protokol imzalandığını bu protokolle de odamızda üyelerimizin 
nitelikli eleman sorununa çözüm bulunmasına destek verildiğini, projede sektörün talep ettiği nitelikteki iş gücünün 
eğitilmesi ve eğitim sonrasında kursiyerlerin en az %50 sinin istihdam edilmesi amaçlandığını belirtmiştir. MEGİP 
Programı ile eğitimlerin teorik ve uygulamalı olarak gerçekleştirileceğinden işveren kendi talep ve ihtiyaç duyduğu 
nitelikteki personelin yetiştirilmesini sağlayabilecektir. Ayrıca eğitim giderlerinin bir kısmı eğitime katılacak olan 
kursiyerlerin sigorta primleri ve maaş giderleri İŞKUR tarafından karşılanacaktır. Tehlikeli ve çok tehlikeli işlerde 
çalışacak personellere eğitim sonrasında Mesleki Yeterlilik Belgesi verilecek ve belge ücretinin işsizlik sigortası fonundan 
ödeneceğinin bilgisi de verilerek şuan Odamızda Satın alma Görevlisi kursunun teorik eğitiminin gerçekleştiği 
personellerin firmalara yerleştirildiği ve sürekli istişare içerisinde olunduğunun bilgisi verildi. Aynı zamanda Uluslararası 
Rekabeti Geliştirme Programı(URGE) ve Fizibilite ,Teknik Destek Projeleri için ön çalışmalar içerisinde olunduğu aktarıldı. 
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Beypazarı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı , Polatlı Ticaret Odası Proje Sorumlusundan (MEGİP)projeyle alakalı 
aşamalar ve detaylı bilgi için iletişime geçilmesi gerektiğini bildirerek, üyelerin talepleri doğrultusunda bu üyelerin eleman 
ihtiyacı konusunda destek sağlanabileceğini belirtti. 

4-)Odaların il ve ilçelerine katkı sağladıkları veya çözüm önerisi ürettikleri konuların görüşülmesi ve yaşanan 
sorunların ele alınması,  
Yönetim Kurulu Üyeleri müşterek meslek komitesi toplantılarında müşterek meslek komite üyeleri ile bir araya gelindiğini  
,üyelerin ve ilçenin sektörel sorunlarını ve bu sorunlara ait çözüm önerileri görüşüldüğünü, alınan kararlar dahilinde 
ilçenin sorunları ve çözüm önerilerinin gerekli kurumlara iletildiğini görüşmüşlerdir. Aynı zamanda İki Oda Başkanı da 
Paydaşlarla hareket edilerek  ilçelerinin tarihi alanlarını turizme  kazandırmak ve farkındalık oluşturmak açısından 
yapmış oldukları çalışmaları aktarılmıştır.  

5-)Üyelerin ihracat potansiyellerini analiz etmede ve yeni piyasaların gelişmesinde kullanılan yöntemlerin 
paylaşılması, 
PTO Yönetim Kurulu Başkanı üyelerin yurtiçinde ve yurtdışında yeni satış sahaları kazanmalarını sağlamak amacıyla 
TOBB ETÜ ile birlikte bir protokol imzalandığını belirterek protokolün amacının üyelerin web sitesi üzerinden ürünlerini 
yurtdışına tanıtarak online satış imkanı bulabilmelerini sağlamak olduğunu ve bununla alakalı Oda da üyelere 
bilgilendirme toplantısı gerçekleştirileceğini toplantıya katılıp ilgi gösteren 50 firmaya kullanıcı adı-şifresi verilerek 1 sene 
boyunca Nar.Trade denilen web sitesi ile üyelerin ürünlerini dış pazara sunma imkanı verileceğini ve diğer firmalara da 
konu ile alakalı bilgilendirmelerde bulunulduğunun bilgisini verdi. 

Beypazarı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı  aynı uygulamanın kendi odalarında da uygulamaya konulduğunun 
bilgisini vererek özellikle üretici, imalatçı firmaların satış potansiyellerini bu uygulamayla arttırabileceklerini belirtti. 

6-)Yerel, bölgesel ve ulusal düzeyde kilit karar alıcılar ve paydaşlarla gerçekleştirilen ilişkilerin ve çalışmaların 
aktarılması, 
 
İki Odanın Yönetim Kurulu Başkanı da  Yerel, bölgesel ve ulusal düzeyde kilit karar alıcılar ve paydaşlarla gerçekleştirilen 
ilişkileri ve çalışmalarını aktardı. PTO Yönetimi Kardeş Oda Beypazarı Ticaret Odası gibi Susurluk Ticaret Odası ve 
Bulancak Ticaret Odası ile de istişare toplantıları düzenlendiğini bu toplantılar haricinde Oda/Borsa Başkanlarıyla sürekli 
iletişim içerisinde olunduğunu ,BTO Yönetim Kurulu Başkanı da Ankara Ticaret Borsası ile lobi faaliyeti çalışmaları 
kapsamında sürekli iletişimde olunduğunu iletti ve  ilçede üyelerin yararına olabilecek her organizasyonda paydaşlarla 
birlikte hareket edildiği görüşüldü. İki kardeş odanın da iş geliştirmek amaçlı birlikte hareket edebileceği kurumun temel 
yeterlilik  ve temel hizmetlerini geliştirilmeleri açısından diğer Oda/Borsalarla iletişim kurulması ve ortak ziyaret 
gerçekleştirip iyi uygulamalarının görülmesi gerektiğine karar verildi. 
 
7-) Akredite Oda olan PTO ve BTO ‘nun Akreditasyon sürecini değerlendirmesi 
Akredite Oda olan Polatlı Ticaret Odası ve  Beypazarı Ticaret Odası , geçirilen belge yenileme neticesinde alınan puanlar 
sonucu karşılıklı istişare ile eksik yönlerin giderilmesi ve hizmet kalitesinin arttırılması açısından kıyaslama çalışmasının 
yapılmasına oy çokluğu/oy birliği ile karar verildi. 
 
8-) Dilek ve temennilerin alınması ve kapanış. 
Polatlı Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi SAKARYA  , toplantıya katılan Beypazarı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanına ve 
üst yönetimine toplantıya katılımlarından dolayı teşekkürlerini bildirdi ve Beypazarı Yönetim Kurulu Başkanı ile Yönetimi 
ise toplantının verimliliğini ve memnuniyetlerini dile getirdi.  İki Oda Yönetim Kurulu Başkanı da ,Kardeş odaların sürekli 
iletişim içerisinde olması gerektiği, ortak faaliyet ve etkinliklerle bir araya gelinebileceğini bunun Odalar arası ilişkilerin 
güçlendirilmesi ve ortaya verimli çalışmaların çıkması açısından büyük önem arz ettiğini belirterek toplantı sona erdirildi. 

  

 


